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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (1) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012.

évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni a Legfőbb

Ügyészhez ,

„Fennmaradó kérdéseim az OLAF vizsgálatok tárgyában, avagy mely ügyekben ne m
rendeltek el nyomozást, és az elrendeltek mióta tartanak? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom !

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

Köszönöm válaszát az Európai Csalásellenes Hivatal (OLAF) jelentései tárgyában feltett

kérdéseimre. Szabad legyen további kérdéseim bevezet őjeként emlékeztetnem arra, hogy

országgyűlési képviselő i jogállásomnál fogva, kötelességem a fontos közérdek ű kérdésekben

tájékozódnom, hogy feladataimat el tudjam látni .

Azon megjegyzésre, hogy sajtóhírekre támaszkodás helyett az ügyészségi honlapról kellet t

volna tájékozódnom, sajnálattal kell közölnöm, hogy az ügyészség honlapja nem adott kell ő

mennyiségű érdemi információt ezekben az ügyekben . Legalábbis az Ügyészség, Közérdekű

adatok, Sajtó, Karrier, Széchenyi, Állás, eIR, Hír, Képvisel ő i kérdések és válaszok, Közlemény ,

Országgyűlési beszámoló, Rendezvény, Szóvivő kategória alattiak egyike sem .

Megköszönném, ha a forráshelyet megjelölné, hogy az 'OLAF jelzésekre történő

nyomozásokról hol kellett volna részletesebb információt találnom?



Válaszának érdemi része véleményem szerint önmagáért beszél : az elmúlt öt évben a

huszonnyolc büntetőeljárásból mindössze négy ügyben emeltek vádat, és csak egy ítéle t

született, az sem jogerős. Persze, ha arra gondolunk - ha csak ez is nem félrevezet ő sajtóhír -

hogy a Központi Nyomozó F őügyészség 2011 januárja óta, vagyis több mint hat éve nyomoz

az úgynevezett Alstom-ügyben, akkor nincs min csodálkozni . És teszi ezt úgy, hogy az

események 2010 előtt történtek és a feljelentést a főpolgármester tette !

Az EU Parlament és Tanács 883/2013/Eu Euratom rendelet 11 . cikk (1) bekezdése írja el ő ,

hogy a Hivatal által lefolytatott vizsgálat befejezését követően a fő igazgató irányításával

jelentést készít . A jelentéshez mellékelni kell a fő igazgató arra vonatkozó ajánlásait, hog y

szükség van-e intézkedésre . Válaszukból az derül ki, hogy az OLAF ajánlást nem tett, csak

továbbította vizsgálatai eredményét . Természetesen nem kétségbe vonva, hogy ez így van,

pontosan a vizsgálatokból való okulásra, szíveskedjenek számomra ezeket a jelentéseke t

megküldeni, vagy elérhetőségüket megjelölni .

Fentiek okán kérem, hogy jelölje meg nekem, és küldje meg számomra azokat az OLA F

jelentéseket, amelyek nyomán nem került sor a nyomozás elrendelésére, vagy az elrendelt

nyomozás megszüntetésre került 2010 és 2016 között !

Kérem továbbá, hogy nevezze meg, hogy mely ügyekben van folyamatban nyomozás az OLA F

jelzések eredményeként, mióta tartanak ezek a nyomozások, és mikorra várható a befejezésük?

Budapest, 2017 . február 9 .

Tisztelettel,

dr. Staudt Gábor
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